
https://www.trumpf.com/cs_CZ/newsroom/pribehy/intech-tiskova-konference-chceme-byt-prednim-poskytovatelem-reseni-ui-v-nasem-oboru/

Společnost TRUMPF bude svou pozici v oblasti umělé inteligence dále budovat. Avšak jaké šance skrývá základní nastavení ke

zvýšení efektivity výroby? Jaké postavení zaujímá Německo v porovnání s mezinárodní konkurencí? A jak by měly firmy

nejlépe přistupovat k tématu UI? O tom diskutují Stephan Mayer, výkonný ředitel pro oblast obráběcích strojů u TRUMPF,

Hagen Zimer, výkonný ředitel pro oblast laserové techniky u TRUMPF a Sepp Hochreiter, profesor pro bioinformatiku na

Univerzitě Johannese Keplera v Linci (JKU) a průkopník UI, na oficiální tiskové konferenci od TRUMPF v rámci Hausmesse

INTECH.

Zde se dostanete k úplné tiskové konferenci.
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